
Jongeren overlast in de wijk Sterrenberg. 

 
                                                                           

Naar aanleiding van een bericht in Soesterberg.nu over een mogelijke 

plaatsing van twee overdekte hangjongerenplekken (kjoeps) op de 

grens van Soesterberg en Huis ter Heide heeft de Bewonersvereniging 

Sterrenberg begin november een gesprek met de gemeente Soest, de 

betreffende wijkagenten en de wijkmanager van Huis ter Heide gehad. 

Bij de direct omwonenden op de Sterrenberglaan heeft de geplande 

kjoep tegenover de kruising Kerklaan/ Rademakerstraat tot een groot 

aantal vragen geleid. Deze vragen heeft de bewonersvereniging in de 

genoemde vergadering voorgelegd. 

 

Allereerst zijn wij verbaasd, dat in tegenstelling tot de bewoners van 

Soesterberg, de bewoners van de Sterrenberg niet vooraf zijn 

geraadpleegd en wij het nieuws via de media hebben moeten 

vernemen. Daarbij is het wel heel bijzonder dat de gemeente Soest de geplande kjoep precies op de grens Soesterberg, 

Huis ter Heide in de directe nabijheid van de Sterrenberglaan wil plaatsen. 

Dat er sprake is van jeugdoverlast in onze wijk en dat hiervoor een oplossing moet komen is voor alle partijen duidelijk. 

Regelmatig trekken er jongeren ’s avonds door onze wijk, wat regelmatig tot overlast leidt in de vorm van vernieling, 

geluidsoverlast, zwerfafval. Daarbij wordt de bereikbaarheid en geboden hulp van de handhavers om deze overlast aan te 

pakken door de Sterrenbergbewoners eveneens als onvoldoende 

ervaren. 

 

Het is duidelijk dat een kjoep al dan niet op de beoogde locatie een 

grotere concentratie van jongeren tot gevolg heeft en het contact 

met hen vergemakkelijkt. Ook zullen de jongeren minder verspreid 

door de Sterrenberg gaan hangen, krijgen politie en boa’s een 

middel in handen om de jongeren naar één locatie te sturen en 

wordt hiermee het toezicht houden en handhaven beter 

uitvoerbaar.  

 

De argumenten van de gemeente Soest om de kjoep op de 

genoemde locatie te willen plaatsen zijn de relatief grote afstand 

van woonhuizen, dat naast jongeren uit Soesterberg ook jongeren uit Huis te Heide en Zeist afkomstig zijn. De 

verkeerssituatie is echter nog wel  een punt van aandacht. Verkeersdeskundigen van Soest zullen bekijken welke 

aanpassingen eventueel nodig zijn. Indien er sprake is van een verkeersbesluit bestaat de mogelijkheid om bezwaar aan te 

tekenen. 

 

 

De gemeente Soest zegt toe een voor alle betrokkenen goede oplossing te zullen bieden en hen tijdig te informeren. Ook 

neemt ze de verantwoordelijkheid voor het beheer van het kjoepterrein op zich en maakt met ze met de gemeente Zeist 

nadere afspraken over inzet van boa’s en het opruimen van afval. 

De omwonenden zullen per brief op de hoogte worden gehouden van al het nieuws rond de kjoeplocatie inclusief de te 

volgen juridische procedures. De bewonersvereniging zal via haar website de bewoners op de hoogte houden. 

 

Inmiddels heeft de gemeente Zeist aangegeven mee te willen werken, onder de voorwaarde dat de gemeente Soest 

verantwoordelijk is voor communicatie naar de omwonenden, het beheer en toezicht en handhaving op de kjoeplocatie. 

Dit betekent dat gemeente Soest vanaf heden de vergunningsprocedures kan gaan starten. De omgevingsvergunning zal 

uiteindelijk ter visie worden gelegd. Hierop kunnen de omwonenden hun bezwaren kenbaar maken.  

 

Wellicht is het goed te noemen dat u bij overlast het beste de politie kunt bellen. Bij spoed: 112, als er geen spoed is:0900-

8844. Hoewel een directe reactie van politie/boa’s niet altijd zinvol is, is het toch altijd zinvol een melding te doen. Ook is 

bijhouden van meldingen in logboek. Een voorbeeld van zo’n logboek vindt u hier:http:/www.soest.nl/aanvragen-en-

regelen/overlast-door-jongeren. 

 



 

 

 

 

 

 


